
Formandens beretning 2023 

Navn Adresse Rolle 

Marie Mikkelsen Mølledalen 6 Formand 

Christoph Eriksen Mølleager 11 Kasserer 

Hans Nielsen Mølledalen 27 Vejteam + Referent 

Lasse Knak Bødker Mølleager 19 Vejteam 

Kirsten Aaby Mølledalen 10 Webmaster + Festudvalg 

Henrik Uth Mølledalen 25 Suppleant  

Kaja Mizzi Mølleager 12 Suppleant 

 

Bestyrelsesmøder 

- Vi har haft en stabil bestyrelsesperiode uden udskiftninger i løbet af året. Ved sidste 

generalforsamling blev Christoph, Lasse og Kirsten valgt ind som nye 

bestyrelsesmedlemmer, mens Kaja og Henrik blev valgt ind som suppleanter. Hans og Marie 

sad i bestyrelsen i forvejen. 

- Ved sidste generalforsamling gik vores daværende kasserer, Claus, af, da han skulle flytte. 

Christoph har overtaget posten som kasserer, og vi har brugt - lad mig bare sige det kort – 

en hel del tid på denne overdragelse. Claus har heldigvis været meget behjælpelig og 

tilgængelig, selvom han er flyttet fra grundejerforeningen.  

- I løbet af bestyrelsesåret har vi holdt 5 bestyrelsesmøder, hvor vi på skift har lagt hus til. 

- Vi har også holdt en hyggelig julefrokost. 

 

Nye naboer og huse til salg 

- I 2022 har vi budt nye naboer velkommen på Mølledalen 4 og Mølleager 13.  

- Mølleager 15 og Mølledalen 9 er solgt og vi venter på, at de nye naboer skal flytte ind. 

- Mølledalen 2 og Mølledalen 12 er til salg. 

 

Havecontainere 

- Vi har igen i år haft havecontainere ad to omgange – forår og efterår - 2 stk fordelt på 

Mølledalen og Mølleager. Det er en service, som vi oplever, skaber værdi for mange naboer, 

da de flittigt bliver fyldt op.  

- I dette efterår oplevede vi faktisk, at den ene havecontainer var fyldt op allerede fredag 

eftermiddag – altså samme dag, som den blev stillet op. Den var fyldt med lange grene, som 

stak op over containerens kant. Det betød, at da containeren skulle hentes mandag, var 

leverandøren tæt på ikke at ville tage den med, da grenene stak længere op end hvad lovligt 

er. Han var dog flink og tog den med, da jeg lovede ham, at det ikke ville gentage sig... 

- Det er dejligt, at containerne bliver brugt, og vi håber at kunne fortsætte med denne service 

længe endnu, men vi vil gerne henstille, at man bruger de opstillede containere under 

hensyntagen til, at der skal være plads til haveaffald fra så mange haver som muligt.  

- Hvis man har planer om at rydde større træer eller buske, så vent gerne til om søndagen og 

se, om der er plads – alternativt kan man gå sammen med et par andre naboer og bestille en 

container for egen regning.  



- Husk af skære grene i mindre stykker, så der ikke stikker grene ud og op over containeren. 

 

Genetablering af veje 

- Lige nu er vi i venteposition i forhold til at etablere tæppebelægning - Det vil Hans og Lasse 

fortælle mere om under punktet senere i dagsordenen 

 

Sociale arrangementer 

- På sidste generalforsamling nedsatte vi et arrangementsudvalg, som består af Rasmus fra 

Mølledalen 1, Tina fra Mølleager 6 og Mathias fra Mølleager. Hertil stiller bestyrelsen med 

en repræsentant. Det er arrangementsudvalget, der tager initiativ til store som små sociale 

arrangementer for hele grundejerforeningen.  

- Vi har den 19. Februar holdt en hyggelig fastelavn på Mølledalen 6 med en masse børn og 

voksne.  

- Der er planlagt sommerfest lørdag den 17. Juni og aktivitetsdag I Viruphuset til efteråret. 

 

Hvis formandens beretning kan godkendes, vil jeg give ordet videre til vores kasserer Christoph, 

som vil gennemgå regnskabet for 2022 og budget for 2023. 

 

 


